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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012. évi

OVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló

10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani az állam i

vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 3 .* a) pont, illetve a Kormány tagjai feladat- é s

hatásköréről szóló 152/2014. (VI. 6.) Korm. rendelet 109 . § 13. pont alapján a téma szerint

hatáskörrel rendelkező

Dr. Seszták Mikló s

nemzeti fejlesztési miniszter úrhoz

„Mikor használhatják újra az utasok a mezőkovácsházi vasútállomást?”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Választópolgári megkeresések alapján a mezőkovácsházi lakosoknak igen nagy kellemetlenséget

okoz az a körülmény, hogy a MÁV nem csupán a jegykiadást szüntette meg a városban, de még a z

állomásépületet is bezárta . Ezért a helyi utazóközönségnek esőben, szélben, fagyban is a szabadban

álldogálva kell megvárnia az érkező vonatot, ráadásul azt sem szabad figyelmen kívül hagyni, hog y

az érintett 121-es vonalon csupán napi néhány pár szerelvény közlekedik, így az ingázók is — a

pontos érkezés fontossága miatt — viszonylag sok időt töltenek várakozással .
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Véleményem szerint rendkívül fontos lenne, hogy az olyan hátrányos helyzetű kistérségek, mint

Mezőkovácshá72 számára is XXI . századi utas-kiszolgálási követelményeket teljesítse a MÁV, err e

való tekintettel arra kérem a tisztelt miniszter urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre :

1. Mikor kívánja felűlvizsgálni a Minisztérium, illetve a MÁV a mez őkovácsházi

állomásépület bezárását?

2. Mekkora összegű ráfordítással lehetne újra az utasok fogadására alkalmassá tenni a z

épületet?

3. Mit kíván tenni a miniszter úr annak érdekében, hogy a mez őkovácsházi polgárok is

európai színvonalú körülmények között élvezhessék a vasúton történ ő utazást?

Tisztelettel várom mihamarabbi válaszát .

Budapest, 2016 . március 17.

F-L
Dr. Tóth Bertalan

országgyűlési ' képviselő (MSZP)
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